
 
 
 
 
 
Sammandrag av mötesprotokoll Strängnäs Segelsällskap 
Höstmöte Lördagen 18 November 2023 
 
Plats: Klubbhuset Båtudden Löt 
 
Bilagor i detta dokument: Budget 2024 och Avgifter 2024 
 
 
 
§ 1         Höstmötets öppnande 
 
              Vice ordförande Mattias Cederholm öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2         Val av ordförande samt sekreterare för mötet 
 
              Till ordförande för mötet valdes Mattias Cederholm och till sekreterare Niclas  
              Lundström. 
 
§ 3         Fastställande av röstlängd för mötet 
 
              Röstlängden fastställdes med närvarolista. 
              Totalt 28 medlemmar var närvarande. 
 
§ 4         Frågan om mötet är behörigt utlyst 
 
              Utlysandet godkändes av mötet. 
 
§ 5         Fastställande av dagordning 
 
              En ändring av dagordning gjordes, punkt 12:1 tas innan budget fastställs, för övrigt  
              kunde dagordning fastställas och godkännas, av mötet. 
 
§ 6         Val av protokolljusterare samt rösträknare 
 
              Janne Israelsson samt Lasse Hullberg valdes till protokolljusterare samt rösträknare. 
 
 
§ 7         Beslut om verksamhetsplan, avgifter och budget för år 2024 
               
               Bakgrund till punkt §12:1 Beslut om inköp av båt för Allsvenskan-satsningen 
                togs innan övriga beslut osv gicks igenom. 



 
                Mattias gick igenom vad som står i våra Stadgar. Hur en framtida satsning som 

                idrottsförening behövs för vi ska kunna fortsätta vårt fina arbete på ett bra sätt. 

                Klubben har idag en mkt aktiv ungdomssatsning, inom Jollegruppen och 

                Kölbåtsgruppen. Satsningen inom klubben till Allsvenskan från 2015 och till idag 

                gicks igenom, där det visades på hur vi jobbat oss uppåt till årets 6-e placering totalt. 

                Mycket att detta fina resultat har vi kunnat få genom lån av 2 privatägda båtar, denna 

                möjlighet kommer vi ej att ha fr o m nästa år. 

                Senaste årens bidrag från Sparbanksstiftelsen Rekarne har vi fått mycket pga vårt fina arbete 

                och satsning som idrottsförening.  

                Olika alternativ finns nu för att på ett bra sätt kunna fortsätta satsa, Mattias gick  

                igenom dessa, för och nackdelar, vilket Styrelsen rekommenderar att klubben går på    

                förslag att investera i en ny egen J70. Vilka fördelar detta medför, ekonomiskt och  

                praktiskt. Möjlighet att hyra ut båten till varje Allsvenskantävling, ej möjligt med beg. 

                Fler aktiviteter för Jollegruppen, Women on Water, Seglingskurser mm. 

                 

               Vilka möjligheter till ev andra finansieringsalternativ/sponsorer/bidrag  
               och liknande kan vi finna? 
                 
                Information gavs att förutom lån skall ett arbete med att finna sponsorer samt ev bidrag  

                påbörjas och sökas. 

                Hur Styrelsen har tänkt sig finansieringen av J70-inköpet gicks igenom av Lena. 

                Ett ev köp gör att pantbrev behöver tas ut för belåning. 

                Efter ett flertal diskussioner beslutade mötet att gå vidare med att söka pantbrev, för att 

                kunna fortsätta processen med ett ev inköp av en egen J70. 

 

               Verksamhetsplanen gicks igenom av Mattias, och de olika gruppernas planer visades. 

               Mötet beslutade att godkänna Verksamhetsplanen. 

 

               Avgifter gicks igenom av Lena samt en förklaring till höjningar. 

               Mötet beslutade att godkänna avgifterna. 

 



               Budget år 2024 gicks igenom av Lena,  läget samt förklaring av div poster i budgetförslaget. 

                Ett antal frågor och kommentarer kom från mötets medlemmar. Bl a om möjlighet till ev  

                hamnavgift på Askholmen, kostnad Sommarliggare på Slipen, Extra sponsring Bastu  

                Askholmen, vilka svarades och förklarades av Lena. Fler kommentarer om ngt hög ränta  

                för lånen, går det att göra ngt samt ränta och amortering Askholmens renovering. Lena  

                meddelade att Askholmsrenoveringen ligger separat, samt ränta svår att göra ngt åt just nu. 

                Sammanställning av respektive grupps kommande investeringar 2024 gicks igenom. 

                Fråga från medlem om Slipens elsystem kom upp. Elsystemet fungerar nu bättre efter div 

                åtgärder bl a nya jordfelsbrytare. 

                Mötet beslutade att godkänna Budget 2024. 

                                                     

 § 8        Val av styrelse från 1 jan 2024  

              Mötet beslöt att välja styrelseledamöter enligt följande. 

              Ordförande Mattias Cederholm nyval 2 år 

               Vice ordförande Fredrik Karlström nyval 1 år 

               Ledamot Henrik Åkesson nyval 2 år 

 

§ 9.       Val av övriga funktionärer från 1 jan 2024 

              Mötet beslöt att välja övriga funktionärer och styrelserepresentanter enligt följande. 

 

             Ekonomi 

                Medlemsadministratör Erik Sundberg fyllnadsval 1 år 

                 Medlemsadministratör Carl-Gustav Fogelberg nyval 2 år  

                 Vice kassör Peter Forsberg omval 2 år 

               Jollegruppen 

               Jonatan Jiselmark omval 2 år   

                 Ellen Jiselmark nyval 1 år 

                 Kvarstående: Erik Waltersson, Svala Waltersson, Mats Brink, Malin Wallin 

               Kölbåtsgruppen 

                Åke Carlsson omval 2 år  



                Kristoffer Offerman Elffors omval 2 år  

                Nathalie Lagergren fyllnadsval 1 år  

                Kvarstår Pete Bamforth 

               Askholmsgruppen 

                 Peter Ärfström omval 2 år  

                 Hans Johansson omval 2 år  

                Christer Killgren omval 2 år  

                Pelle Eriksson nyval 2 år  

                Gunilla Markström nyval 2 år  

                Fredrik von Mioducki fyllnadsval 1 år 

                Kvarstående: Jan Israelsson, Leif Rytterlund, Robert Nilsson  

                Tommy Lindqvist avslutar sitt uppdrag 

                Motorbåtsgruppen 

                  Inga val i år  

                  Kvarstående: Per Thurhammar, Peter Enbom 

               Kommunikationsgruppen 

                Stefan Fagerberg omval 2 år  

                Ingrid Ärfström omval 2 år  

                Tomas Timan omval 2 år  

                Kvarstående: Mattias Rönn, Malin Wallin 

               Festgruppen  

                Christina Thurhammar omval 2 år  

                Ingela Lund omval 2 år  

                Kvarstående: Ante Nilsson, Maria Axén, Cecilia Berggren Israelsson             

               Slipgruppen   

                Lars Nilsson omval sammankallande omval 2 år  

                Vice gruppledare, vakant, Slipgruppchefen Lars Nilsson kommer utse någon i gruppen till  

                 vice gruppledare. 

                Patrik Stedt omval 2 år  

                Orvar Pettersson omval 2 år   

                Torfinn Jörgensen omval 2 år 



                Göran Markström omval 2 år  

                Lars Mattson omval 2 år  

                Fredrik Karlström omval 2 år  

                Roger Fyrebo nyval 2 år  

                Olle Sandell nyval 2 år  

                Kvarstående: Kennet Palm, Lars Serander, Lars Johansson, Johan Wennerberg, Lars Ejdre,                  

                Per Inge Westerberg, Dag Zeinetz, Gunilla Mörk 

               Klubbhuset  

                Johan Ekwall omval 2 år  

                Kvarstår Johan Tibblin 

               Båtunderhållsgruppen 

               Mats Ekmo nyval 2 år  

                Benny Eriksson nyval 1 år 

 

§ 10      Val av revisorer från 1 jan 2024 

              Mötet beslöt att välja revisorer enligt följande. 

               Revisor Johan Tibblin nyval 2 år  

                Revisor suppl Kenneth Hammarström omval 2 år 

 

§ 11      Val av valberedning  

             Mötet beslöt att välja valberedare enligt följande. 

              Håkan Larsson omval 1 år  

                Fredrik Meijer omval 1 år  

                Jonas Svensson nyval 1 år 

                Viktigt. Ny rutin blir att avgående ordförande om möjligt går in i Valberedningen efter sitt  

                ordförandeskap.  

 

§ 12       Förslag till beslut från styrelsen 

               Denna punkt behandlades innan § 7, gicks igenom. 

 



§ 13      Motioner inkomna före 1 september 

              3 st inkomna motioner från medlem finns och är behandlade. 

 

             *Motion nr 1-2023-08 Inhägnad av slipområdet 

                 Styrelsen fastslog fyra delar som leder till vårt svar·  

               Vi får inte begränsa allmänhetens tillgång till område mer. Området ligger till stor del inom 

                strandskyddat område där det inom 100 m skall vara fritt tillträde. 

         Mot vägen har vi hus/plank och bom. Mot åkern har vi en vall med höga stubbar för att 

.               försvåra transporter av stöldgods. 

                Stängsel till de öppningar som finns kommer ge en betydande kostnad. 

                Då bommen ofta står öppen verkar annat skalskydd bortkastat. 

                Baserat på detta rekommenderar styrelsen att vi inte går vidare med motionen. 

             Kommentarer och frågor på detta från medlemmar uppkom. Lena förklarade hur 

                Strandskyddslagen samt Allemansrätt går in här pga ej planlagt område, även att en  

                ev ansökan om inhägnad hos Kommun och Länsstyrelsen skulle kosta en del pengar, samt 

                även kunna resultera i avslag. 

                Mattias påminde igen om vikten av att hålla vår grind stängd och låst förutom vid  

                sjösättning och upptagningsdagar. Ett förslag kom att vi behöver se över nuvarande 

                bom och dess lås.             

                Mötet beslutade att godkänna styrelsens beslut. 

  

              *Motion nr 2-2023-08 Besiktning av båtvagnar och kärror. 

                Styrelsens kommentar och rekommendation: 

                 Styrelsen håller i stora delar med förslaget. 

              Då ett genomförande bygger på samarbete med en eller flera båtklubbar i vår närhet har vi           

                bett MBF om hjälp att utreda intresse från andra klubbar och att starta ett dylikt samarbete,  

                  under MBF’s paraply. 

                  Styrelsen tror att detta är ett bra sätt att arbeta.och hoppas få Höstmötets godkännande att  



                  fortsätta. 

                 Mötet beslutade att godkänna styrelsens beslut, dock skall text i motion ändras till  

                Rekommendation, ej Godkännande och Besiktning. 

 

               *Motion nr 3-2023-08 Uppstädning och ordning inom slipområdet 

                 Styrelsens kommentar och rekommendation 

                 Styrelsen fastslår att många delar som beskrivs i motionen redan täcks av klubbens regler.    

                 Det är medlemmars skyldighet att hålla rent på sina platser. Styrelse och slipgrupp arbetar  

                 med att upprätthålla de reglerna.               

                 Vad gäller avlägsnande av båtar ska vi följa svensk lag, som inte alltid stöder hur vi vill att  

                 det ska fungera. 

                 Baserat på detta rekommenderar styrelsen att vi inte går vidare med motionen. 

                 Mattias berättade mer att i våra stadgar och regler 

                 står att det är varje enskilds plikt att sköta och hålla sin plats snygg och städad. Det är  

                 gemensam Städdag på slipen varje år. Information att vi har kontaktat Båtunionen för hjälp 

                 hur vi ska gå tillväga med ett ev bortforslande av övergivna hus o båtar. Även viss info om 

                 det ekonomiska läget vi har med ngr speciella ärenden på Slipen. Viktigt att poängtera är  

                 att styrelsen hela tiden jobbar med frågan. 

                 Mötet beslutade att godkänna styrelsens beslut. 

 

§ 14      Information från styrelsen och andra förtroendevalda 

               Janne från Askholmsgruppen gav div information om arbetet som nu har kommit  

               igång ute på vår klubbholme. 

               Mattias gjorde ett sammandrag om Allsvenskanhelgen vi arrangerade i höstas. Var  

               mkt bra o positivt för klubben, bra intäkt trots färre sponsorer än tidigare år. Klubben  

               räknar med att arrangera en ny tävling under 2024, kommer då jobba mer med  

               sponsorer, bl a div sponsorpaket.  



               Tips till alla att gå in på nätet, TV4 plus samt på Youtube finns mkt filmer 

               och inslag från tävlingarna här hos oss. 

§ 15      Övriga frågor som ej ska föranleda beslut 

              Medlem på mötet efterfrågade en Inspektion av våra båtgarage på slipområdet, 

               då främst en elbesiktning som behövs, ev brister osv.  Mattias meddelade att en  

               inspektion av detta utfördes för ngr år sen, men behöver kanske göras igen. 

              Information gavs till mötet att Elinstallationer i garagen får endast utföras 

              av behörig. 

              

§ 16      Höstmötets avslut 

             Ordförande Mattias Cederholm tackade alla för visat intresse och förklarade  

             Höstmötet 2023 avslutat. 

  



Budget Strängnäs Segelsällskap 2024

Intäkter År 2024 År 2023
Medlemsavgifter 571 600 kr 576 850 kr
Slipavgifter 680 000 kr 730 000 kr
Annonsintäkter 6 000 kr 5 600 kr
Bidrag 15 000 kr 18 000 kr
Intäkter från seglarskolor 60 000 kr 58 000 kr
Övriga intäkter (sparbössan, försäljning av 
vimplar m.m.) 55 000 kr 60 000 kr
Extra sponsring bastu 6 000 kr
Eldebitering båthall 4 000 kr 6 000 kr
Allsvenska 100 000 kr
J70 100 000 kr

Summa intäkter 1 597 600 kr 1 454 450 kr

Utgifter
Anläggningarna (el, vatten, arrendeavgift, 
vägunderhåll m.m.) 130 000 kr 206 000 kr
Försäkringar 90 000 kr 75 000 kr
Övergripande driftskostnader 15 000 kr 5 000 kr
Förbundsavgifter 60 000 kr 60 000 kr
Räntor (7 % ränta) lån Askholmen 70 500 15 000 kr
Amortering lån Askholmen 90 000 kr 200 000 kr
Ränta (7 %) lån J70 56 000 kr
Amortering lån J70 80 000 kr
Drift arbetsgrupper
Askholmen 51 000 kr 48 000 kr
Båtunderhållsgruppen 16 000 kr 30 000 kr
Festgruppen 28 000 kr 28 000 kr
Jolle 73 600 kr 54 500 kr
Klubbstuga, Löt 5 000 kr 5 000 kr
Kommunikation 42 100 kr 42 100 kr
Kölbåtsgruppen 75 000 kr 134 000 kr
Motorbåtsgruppen 5 000 kr 6 000 kr
Slip 185 000 kr 168 000 kr
Styrelsen 35 000 kr 22 900 kr

Investeringar (summa per sektion)
Askholmen 58 000 kr 260 000 kr



Båtunderhållsgruppen 10 000 kr 0 kr
Festgruppen 0 kr 0 kr
Jolle 17 000 kr 10 000 kr
Klubbstuga, Löt 65 000 kr 75 000 kr
Kommunikation 0 kr 0 kr
Kölbåtsgruppen 0 kr 0 kr
Motorbåtsgruppen 0 kr 0 kr
Slip 400 000 kr 192 500 kr
Styrelsen 0 kr 0 kr

Summa utgifter 1 586 700 kr 1 637 000 kr

Resultat 10 900 kr −182 550 kr

Långfristiga skulder
Lån inköp J70 avskrivning 10 år 800 000 kr
Lån Norra piren 260 000 kr
Lån Västra kajen 900 000 kr (300 000kr + 600 000 kr)900 000 kr

1 960 000 kr



Sammanställning investeringar 2024

Askholmen
Ny stege Norra piren 7 000,00 kr
Måla klubbstugan 15 000,00 kr
Bänkar till startholken 5 000,00 kr
Toalett insatser 15 000,00 kr
Installation av fläktar toa 10 000,00 kr
Tak bastun 6 000,00 kr
Summa 58 000,00 kr

Båtunderhåll
Trimplan för Askholmsbåten 10 000,00 kr

Jollegruppen
Reparation av trädäck ovan jollerampen 5 000,00 kr
Mast ILCA 6 4 000,00 kr
Segel ILCA 6 8 000,00 kr
Summa 17 000,00 kr

Klubbhuset
Ramper 15 000,00 kr
Byte av lamparmaturer och elelement 50 000,00 kr
Summa 65 000,00 kr

Slipen
Traktor 300 000,00 kr
Kantskoning 100 000,00 kr
Summa 400 000,00 kr

Total summa 550 000,00 kr



Styrelsens förslag till avgifter 2024 
 
Styrelsen föreslår att avgifter för seniormedlem samt slipplats höjs med cirka 9% jämfört med 2023.  

 

Årliga medlemsavgifter  

Avgift Seniormedlem/Familjehuvud 1 200:-,  
Avgift arbetsplikt Seniormedlem 1 000:-, Betalas för det år som arbetsplikten gäller. Vid genomförd 
arbetsplikt återbetalas arbetsplikten nästkommande år 
Avgift Familjemedlem, person ur seniormedlems hushåll 200:-  
Avgift Juniormedlem, ungdomar under 20 år 200:-  
Avgift Familjemedlem 200:-  
Avgift Stödmedlem 350:-  

Medlemsavgifter gäller för per kalenderår, 1 januari – 31 december. Tillämplig medlemsavgift måste vara 
betald om båt skall hanteras vid slipen. Medlemsavgifter för befintliga medlemmar faktureras under våren. 

 
Slipavgifter  

Platskostnad, vinter, per kvadratmeter 65:-  
Sommaravgift på slipen år 1: 3 000:-  
Sommaravgift på slipen år 2: 6 000:-  
Sommaravgift på slipen år 3: 9 000:-  

Avgift för förvaring av tom vagn/kärra på slipen september-augusti, kräver medlemskap: 1 000:-, max. 3 år. 

Avgift för slipplats faktureras efter sommaren. Vid uppsagd slipplats ska avgift betalas för nästkommande 
period om platsen inte är städad och tömd 31 augusti. 

 

Andra avgifter  

Klubbhushyra Båtudden, 12:00 – 12:00 endast medlemmar 1 000:-/dag  
Klubbhushyra Askholmen, 12:00 – 12:00 endast medlemmar 500:-/dag  
Deposition Klubbnyckel 350:-, 200:- återbetalas vid återlämnande 
av nyckel.  
Påminnelseavgift faktura 200:- 
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